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Z A P I S N IK 

 

16. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 31. listopada 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  13:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina 

Čamagajevac, Zdravko Ćorić, Vitomir Matoković, Zoran Pavošević, Zoran Pepić, Dejan 

Pisačić, Tihomir Tomić,  Miroslav Šmit i Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Stanislav Milošević, Jozo 

Piškorjanac, Marko Tomoković i Igor Uranjek. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Ines Brezovac, novinarka 

HRV-a, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 11 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti gradonačelniku za izdavanje  

     bjanko zadužnice u vrijednosti 1 milijun kuna. 

 2. Pitanja i prijedlozi. 

 
Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 
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TOČKA 1. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI  

       GRADONAČELNIKU ZA IZDAVANJE BJANKO ZADUŽNICE   

       U VRIJEDNOSTI 1 MILIJUN KUNA 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 2. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- sa predsjednikom Gradskog vijeća prije same sjednice dogovorili smo, da će se iduća 

sjednica Gradskog vijeća održati 22. studenoga 2018. godine. Svečana sjednica povodom 

Dana Grada održati će se u petak, 07. prosinca 2018. godine, znači ne 08. prosinca na sam 

Dan Grada, budući je subota, nismo još termin odredili, ali prijedlog je da bude oko podne, 

13,00 sati. U večernjim satima organiziramo koncert, dolazi Klapa Sveti Juraj i orkestar 

Hrvatske ratne mornarice, pa je to prilika da i gosti koji budu došli na svečanu sjednicu budu 

naši gosti i na tom koncertu, ako se slažete, znači sjednica bi išla 7., a ne 8. prosinca na Dan 

Grada, budući je 8. prosinac naš Crkveni god, onda prema Župi i župniku imamo nekakve 

obaveze u tim popodnevnim satima, naravno tko bude išao u crkvu na misu i kasnije u goste 

kod župnika, tako da se ne preklapamo sa tim sjednicama i protokolom, čisto kao informacija. 

 

 

.......... 

 

Budući da se nitko više nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 13,10 sati. 

 

 

 

 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


